
Českomoravský svaz chovatelů 

poštovních holubů z. s. 

ŘV ČS CHPH 

 
Z á p i s 

z jednání ŘV ČS CHPH konané 7. 11. 2023  v Lysé nad Labem 

 
Přítomni: P. Lundák, P. Husák, M. Zadražil, V. Brandtlík, M. Heglas, J. Jakubec 

                  Omluveni: J. Novotný. P. Opatrný 

                  Host:  L. Novák,  

 

1) Hlavním bodem jednání byla příprava celostátní výstavy 2024. V úvodu Pavel Lundák 

provedl inventuru splněných úkolů. Smlouva s Výstavištěm v Lysé nad Labem na pronájem 

výstavních prostor v době konání výstavy včetně časové rezervy na stavbu a bourání je 

uzavřena za obdobných podmínek jak v roce 2019. Propozice výstavy jsou zveřejněny na 

svazovém webu, na webu je též umístěna pozvánka na výstavu, tato pozvánka bude také 

zveřejněna v časopise Poštovní holub 4/2023. Rovněž jsou smluvně zajištěny poháry na 

ocenění celostátních soutěží 2023.  

2) Konkrétního rozvržení výstavy dle grafického plánu se zúčastnil garant VLL Ladislav 

Žoha. Přímo ve výstavní hale B) bylo finalizováno rozvržení jednotlivých kolekcí, prodejních 

stánků a zázemí pro organizační tým, včetně instalace pódia a výsledkové tabule. S 

Ladislavem Žohou byly též odsouhlaseny termíny přísunu výstavního fundusu, stavby a 

bourání výstavy.  

3) Dále Pavel Lundák stanovil termíny pro splnění zbývajících úkolů jednotlivým garantům: 

- v organizaci přípravy výstavní plochy M. Heglasovi 

- v organizaci pořadatelské služby V. Brandtlíkovi 

- v organizaci příjmu a výdeje holubů J. Novotnému (elektronickou komunikací) 

- v organizaci dalších dílčích úkolů P. Husákovi, M. Zadražilovi a J. Jakubcovi 

Další schůzka k zabezpečení CV se uskuteční v rámci zemské výstavy 18.11.2023.  

 4) P. Husák seznámil přítomné s písemností místopředsedy OS Domažlice Jiřího Konopíka 

ohledně závodu Hustopeče 5. K zmíněné písemnosti nebyly dodány žádné přílohy ani 

doplňující informace. Členové ŘV po obecné diskusi konstatovali, že v tomto konkrétním 

případě došlo k nedodržení ustanovení § 14, odst. 2, písmeno c) Závodního řádu ČMS CHPH, 

ale řešení této situace je plně v kompetenci orgánů oblastního spolku.  

 

 

Zapsal:    Jan Jakubec 

Schválil:  Pavel Lundák 


